《环球》杂志  具有全球化视野精英之必备资讯
接近0，与时代的巨人近在咫尺。

《环球》－先后独家专访了联合国秘书长安南、俄罗斯总统普京、韩国总统卢武炫、前总统金大中、巴基斯坦总统穆沙拉夫、巴勒斯坦总统阿拉法特、巴勒斯坦伊斯兰抵抗运动精神领袖亚辛、国际奥委会前任主席萨马兰奇、世界银行行长沃尔芬森、日本丰田公司总经理张富士夫、通用汽车总裁兼首席执行官瓦格纳、大众汽车公司董事罗伯特·比歇尔霍夫、诺基亚总裁约玛·奥利拉等政界和商界巨头。
28年，与风云的世界近在咫尺。

《环球》杂志全彩双周刊创刊于1980年，是由新华社主管、瞭望周刊社主办的全球时事新闻刊物。依靠新华社遍布海内外100多个派驻机构和国内31个地方分社近4000人的新闻信息采集网络，联合海内外大批知名专家、学者以及资深撰稿人，《环球》能够快速、准确地采集和整合新闻信息，以特有的全球视野、理性的分析和深邃的洞察呈现犀利的观点，令读者在阅读中仿佛置身于风云世界的舞台，把握全球发展大势，了解人类社会各种新知，展开更广阔的思考。
7大看点，与多元的平台近在咫尺。
以国际时政新闻为主，全面审视重大国际问题和事件。
特别策划：预见力的前瞻、锋利的述评，客观的旁征，重大国际问题，全景式超



   强报道。
时政：紧扣国际热点，解读政治迷局，风云人物沉浮。
经济：以微观透视宏观，以国际推论国内，解析全球错综交织的经济大局。
科技：揭秘新知前沿，先导科技过眼。

文化：深入不同文化形态，寻本溯源。社会：国际性社会问题，全面呈现剖析，深度观察反思。
专栏：名记名家，执笔评天下，冷静论是非。   

28-45岁，与精英的读者近在咫尺。
《环球》的核心读者主要在28-45岁之间，是受过高等教育、年薪11万元以上的社会精英力量。
1.性别：男72% ，女28%
2.年龄：23岁以下 3%，23-27岁以 24%， 28-45岁 52%， 



 46-55岁15%，55岁以上 6%
3.学历：大专以下5%，大专 27% ，大学51% ，大学以上17%
4.人均月收入：3000元以下8%，3000-5000元 22%，5000-10000元以上37%, 



       10000-25000 以上27%，25000以上6%。
5.职位：公司总裁/股东/私营企业主11%，公司中、高级管理者37%，



 高级政府官员22%，公司职员9%，专业人事15%，其他6%
不久前，在由CTR 央视市场研究公司按照国际标准针对中国商务人群的调查中，《环球》名列2005年度高端商务人士阅读率全国国际类杂志排名第一。
280，000+，与理想的发行近在咫尺。
《环球》的全国发行数为280，000多册，阅读的范围与渗透力遍及中国。
全国发行分布：
华北：28.2%  北京、天津、河北、陕西、山西等地区
华东：23.4%  上海、江苏、山东、浙江、安徽等地区
华南：20.2%  广州、深圳、福建、广西、海南等地区
华中：9.6%   武汉、湖南、湖北、江西、河南等地
西南：11.7%  成都、重庆、云南、贵州等地区
东北：5.4%   辽宁、黑龙江、吉林、内蒙等地区
其他地区1.5%
三大城市发行状况：北京25% 上海18% 广州18%
免费赠阅：
在全国顶级的10余家商学院，30余家高级会员俱乐部，国航、南航等多条主要航线免费赠送。

在全国600余家甲级写字楼、星级饭店、金融机构，200余家顶级餐厅、星巴克等休闲场所设有展示位供读者阅读。
N种理由，让我们近在咫尺。

因为《环球》杂志的核心读者是社会的精英力量。
因为《环球》杂志的发行范围与渗透力遍及中国。
因为《环球》杂志是中央各大部委、中国银行金融机构、中国驻外领使馆、中资驻外机构、外国驻华使馆的必订刊物。

因为《环球》杂志是全国高等院校、国际问题研究机构的必订刊物。

因为《环球》杂志长期与全球各大媒体进行新闻合作和内容交换，主要伙伴有美

联社、路透社、美国《时代》周刊、日本共同社。读卖新闻，欧洲时报、星

岛日报等。
因为《环球》杂志与国内电视、广播、网站等媒体展开多种形式的合作，主要伙

伴有中央电视台、北京电视台、凤凰咨询台、湖南卫视、广东电视台、中央

人民广播电台、新华网、新浪网、搜狐网等。
因为………
Name: GLOBE

Introduction:

The Globe Magazine 

The Globe,magazine is a color-print biweekly published by Xinhua News Agency,which initiated its circulation 1980 and features as China’s only periodical focusing its coverage on global events and figures. 

Thanks to the extensive networks of Xinhua News Agency across over 100 countries and a crew of 4,000 professional staffs as well as the reserve of renowned experts, scholars and experienced authors home and abroad, the Globe magazine can rapidly respond to instant news and integrate them with in-depth analyses. 

In its history of 28 years, the Globe magazine has made exclusive interviews with a number of global celebrities. The list of the interviewed includes U.N secretary general Kofi Annan, Russian president Putin, Korean president Roh Moo-Hyun and former president Kim Dae Jung, Pakistan president Musharraf, the former president of International Olympics Commission Samaranch, head of the World Bank James Wolfensohn, CEO of Toyota Fujio Cho, CEO of General Motors Wagner, the Executive Director of Volkswagon, the president of Nokia Jorma Ollila.

The Globe magazine has so far interviewed CEOs of many top-500 international corporations and top-500 Chinese enterprises. Furthermore, the Globe magazine has established constant and credible ties with the governments, academic institutions and non-governmental organizations of various countries.

The elite class of the well-educated people in the age range of 28-45 forms the centerpiece of Globe magazine’s readers. Within the group of the core readers, the male accounts for 72% and the female, for 28%.

By the standard of work positions, 37% of Globe magazine’s readers hold the middle or upper posts in a corporation or its department, 22% serve as the staffs and 11% assume the leading posts or shareholder status. What’s more, the contents of Globe magazine make pragmatic and consultative sense to those work in foreign embassies to China, international organizations and the China-based representatives of the multinational enterprises.

The distribution networks of Globe magazine covers the mainland, Hong Kong SAR and Macao SAR. The Globe magazine also offers free copies in China’s top 10 business schools, over 30 VIP membership clubs and the first-class cabin on the major routes of China Airline, Hainan Airline and Austrian Airline. In addition, Globe magazine is still reachable for reading in China’s over 3,000 A-class office buildings, star-class hotels, financial institutions and golf courses.

Circulation Date: Globe publishes two issues a month, For annual subscription counts for 24 issues,  1st &15th Every month.

Price per year : $192.00
